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Curaçao

Advertentie

Curaçaose atleten blinken uit in Nederland

Curaçao is goed voor de dag gekomen tijdens de atletiekkampioenschap voor junioren in Nederland.
Tijdens de wedstrijden, die op 5 en 6 juli in Amsterdam hebben plaatsgevonden, is het Curaçaose atle-
ten gelukt om verschillende medailles te bemachtigen. Nargelis Statia (17) heeft op zowel de 100 meter
als de 200 meter de zilveren medaille binnengesleept, voor Dudley Boeldak (19) geldt hetzelfde. Dimitri
Juliet (18) heeft twee bronzen medailles weten te bemachtigen op de 100 meter en 200 meter. Kim
Rossen (17) heeft voor het tweede achtereenvolgende jaar op de 400 meter de gouden medaille gewon-
nen. Ook Jean-Andre Denisia en Dominique Zwiep hebben meegedaan. Zwiep is het gelukt om zich
voor de finale op de 400 meter te classificeren. FOTO ANTILLIAANS DAGBLAD

Kerken Curaçao kopen kunst op website
Van een onzer verslaggeefsters
Willemstad - Als eerste mu-
seum in Nederland bemiddelt
het Utrechtse Catharijneconvent
bij de ’verkoop’ van religieuze
voorwerpen uit kloosters en ker-
ken. Kerkbanken gaan naar een
klooster in Italië, religieuze
schilderijen naar Litouwen en
kruisbeelden, kelken en schilde-
rijen naar kerken in Portugal en
Curaçao. Dat schrijft De Tele-
graaf. Het Catharijneconvent is

van mening dat door ontkerkelij-
king circa 250.000 objecten
overbodig worden waar een
enorme markt voor is. Het initi-
atief blijkt een succes en kerke-
lijk erfgoed wordt over de hele
wereld verkocht. Via een Markt-
plaatsachtige website www.reli-
gieuserfgoed.nl biedt het mu-
seum Catharijneconvent sinds
korte tijd religieuze voorwerpen
aan. Ook vanuit Curaçao zijn er
geïnteresseerden en diverse

voorwerpen zoals kruisbeelden,
kelken en schilderijen zijn door
kerken op het eiland aange-
schaft. De spullen kunnen niet
door particulieren overgenomen
worden, alleen door kerken en
kloosters. Erfgoedspecialisten
van het museum doen onder-
zoek naar gesloten kerken en
kloosters om overgebleven spul-
len te beoordelen. Dit heeft gere-
sulteerd in een databank met ob-
jecten. 

Alcalá: Het
is hier geen
Nederland
Door Leoni Leidel-Schenk
Willemstad - ,,Op de BES-eilanden wordt zorg gemeten
naar de Nederlandse maatstaven, maar het is hier geen
Nederland. Het is aan Curaçao om te bepalen welke zorg
juist is voor 150.000 mensen.” 

Dat zegt waarnemend inspec-
teur-generaal Joe Alcalá in een
reactie op het debat van de Twee-
de Kamercommissie voor Ko-
ninkrijksrela-ties afgelopen vrij-
dag.

Minister Edith Schippers van
Volksgezondheid heeft een ver-
bod gelegd op het uitzenden van
patiënten uit de BES naar het
Sint Elisabeth Hospitaal (Sehos)
op Curaçao. Ze zegt zich te base-
ren op het advies van de Neder-
landse Inspectie van Gezond-
heid. ,,De inspectie heeft al twee
jaar geen gezamenlijke activitei-
ten ondernomen met de Neder-
landse Inspectie op het gebied
van toezicht. Het laatste bezoek
vanuit Nederland was in 2012
door inspecteur Jan Wijn-
gaarde”, aldus Alcalá.

Over een recent advies van de
Nederlandse inspectie is hij niet
op de hoogte. Alcalá wil het niet
hebben over of de zorg in het Se-
hos onder de maat is, zoals
Schippers stelt. ,,Het is een ge-
heel. Er moet gewerkt worden
aan de mensen, de organisatie-
structuur en gekeken worden
waar er geld voor beschikbaar
is.”

Ondertussen zit Curaçao al
maanden zonder inspecteur van
Gezondheid. Volgens Alcalá is
er iemand voorgedragen, maar
moet de minister nog een beslis-
sing maken. Wanneer dit ge-
beurt, kan hij niet zeggen. De in-
spectie Gezondheidszorg ligt al
een tijd onder vuur. Klachtbe-
handeling laat door onderbezet-
ting lang op zich wachten; som-
mige klachten liggen al langer
dan een jaar bij de Inspectie en
meerdere patiënten en de nabe-
staanden hebben de noodklok
geluid.

Deze krant meldde dat Ka-
merleden Ronald Van Raak en
Hanke Bruins Slot tijdens het
debat de nadruk legden op het
functioneren van de medische
specialisten, die het ziekenhuis
‘gebruiken als een zak geld’ en
er ‘volop bijklussen in hun eigen
bedrijfjes’. Nena Abbad, voorzit-
ter van de Vereniging Medische
Specialisten Curaçao (VMSC)
zegt dit met verbazing te hebben
gelezen.

,,Het is ons nog niet helder of
het een vergadering van de Ka-
mercommissie Koninkrijksza-

ken betrof of een opinie van het
ministerie of een losse uitspraak
van de minister van Volksge-
zondheid. We hebben bij diverse
mensen geïnformeerd om ons
hierover in te lichten”, zegt Ab-
bad. ,,Vooruitlopend kan ik zeg-
gen dat wij ons in het geheel niet
in de uitspraken van Ronald van
Raak en Hanke Bruins Slot kun-
nen vinden. Hun opmerkingen
geven alleen duidelijk aan dat ze
weinig kennis hebben van de
structuur van de gezondheids-
zorg van Curaçao.”

Wat betreft het verbod op het
uitzenden van patiënten uit de
BES-eilanden naar het Sehos
zegt Abbad; ,,We hebben nog
steeds met grote regelmaat pati-
ënten uit Bonaire. Daar is nooit
een onderbreking in geweest.”

Medisch directeur van het Se-
hos, Cai Winkel, laat in een kor-
te reactie weten dat de opmer-
kingen over een verbod van me-
dische uitzendingen uit de BES
‘oud nieuws’ is. ,,Dit is al zeven
jaar aan de gang en we hebben
altijd patiënten van de BES-ei-
landen gehad.”

De Raad van Bestuur van het
ziekenhuis heeft middels een
persbericht laten weten de stel-
ling van Den Haag te verwerpen:
,,De stelling dat de kwaliteit van
zorg in de afgelopen jaren er al-
leen maar op achteruit zou zijn
gegaan is pertinent onjuist en
met feiten aantoonbaar verwer-
pelijk. Het besluit destijds van
de Nederlandse minister om
geen patiënten uit Bonaire voor
medische behandeling uit te
zenden naar het Sehos berust op
een oud inspectierapport uit
2005 en 2008. Dit besluit is bij
het ziekenhuis bekend en de mi-
nister is op de hoogte gesteld
van de verbeterplannen van het
Sehos.”
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Waarnemend inspecteur-gene-
raal Joe Alcalá. 
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